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WIJ DRUKKEN EN PRINTEN OP GROENE ENERGIE!

VOOR AL UW 
DRUKWERK

KRANTEN | POSTERS | MAPPEN | FOLDERS
VISITEKAARTJES | FLYERS | STICKERS

BROCHURES EN MEER

EEN CO2 UITSTOOT 
BESPARING VAN 

ONGEVEER 150 TON 
PER JAAR!

HET DAK TELT 944 
ZONNEPANELEN

WWW.DRUKKERIJVORSSELMANS.NL
ZUNDERT  | TEL 076 206 06 02  | DRUKKERIJ@DRUKKERIJVORSSELMANS.NL

GOED VOOR EEN 

ENERGIEOPWEKKING 

VOOR ONGEVEER 150 

HUISHOUDENS

voorwoord
Beste buurtgenoten, 

Ons 75+1 jubileumjaar is een heel positief jaar gebleken. De festiviteiten in het 
voorjaar: de dagtrip, receptie en tentoonstelling, werden goed bezocht en zeer 
goed ontvangen.  
Daardat de tent al vroeg opgezet was, konden we al vrij snel aan de bouw beginnen . De 
bouwperiode van “Groeimodel” verliep voorspoedig en deze mooie corsowagen werd 
’s zondags door de jury beloont met een tweede plaats (met maar 2 punten verschil van 
de winnaar). Het publiek was ook zeer van deze wagen gecharmeerd, gezien de derde 
publieksprijs die we mochten ontvangen. 

Daarna stond het grote jubileumfeest (een week na het kindercorso) op het programma, 
de kwekerijloods van Corné Leenaerts werd binnen 1,5 week omgetoverd tot een mooie 
feestlocatie. Het feest zelf was ook een groot succes, met ruim 180 personen aan het 
buffet, wat zeer goed verzorgd was. De feestavond was zeer gezellig en met muziek van 
“de Lustige 5” werd er tot laat doorgefeest. Buurtschap de Lent heeft ons deze avond 
trouwend zeer goed verzorgd. 

Volgende datum in de agenda was het 16e bouwersweekend, een kleine 40 buurtgenoten 
hebben een leuk weekend gehad in Phillippeville in de Ardenne. 

Nu loopt het jaar op zijn einde, met nog een paar activiteiten in het vooruitzicht, dart- en 
spelletjesavond en natuurlijk de kerstmarkt in december als eind voor het jubileumjaar. 

En met de intentie om volgend in zee te gaan met de jonge ontwerpers, Ivo Dockx, Oscar 
Dockx, Thierry Sprenkels en Jeroen Michielsen, is de eerste stap naar een mooi corsojaar 
2023 genomen en verzekert Helpt Elkander zich van een mooie toekomst. 

Deze Tamtam staat weer boordevol verslagen, interviews en de vaste rubrieken en we 
wensen iedereen veel leesplezier. 

De redactie 
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veldnieuws
Droog, warm en nog eens droog en warm op het bloemenveld 

Het wat deze zomer regelmatig flink zweten op het bloemenveld. In het 
voorjaar was het al erg droog en dat zette zich verder heel de zomer door. 
Gelukkig hebben we als buurtschap de beschikking over twee regenpompen 
en hier zijn we erg blij mee, dus als het nodig was konden we daar gebruik 
van maken. Het was deze zomer een wekelijks terugkerend ritueel. Wat 
tot diep in de nacht door ging of s morgens heel vroeg weer begon. Als 
we dit allemaal niet hadden kunnen doen, hadden we ons veld wel als 
verloren kunnen beschouwen. Het veld bij de knollenschuur was een 
andere probleem, deze kreeg iedere week al het minimale water om ze in 
leven te houden, maar daar raakte de put toch leeg. We moesten overgaan 
op roest water, dit mocht niet langs boven gesproeid worden dus hebben 
we nog twee keer met slangen het veld blank proberen te zetten. 

Veel keren kwam de temperatuur rond de 30 graden uit, we besloten dan 
om een uur eerder te beginnen dan we normaal deden. Dan waren we ook 
weer op tijd klaar voor het echt warm zou worden. Door de warmte en 
droogte was de kwaliteit van de bloemen niet altijd even goed, gelukkig 
viel de kwaliteit met corso niet tegen in vergelijking met de week er voor.  

Dit jaar hebben we ruim 881.000 bloemen geleverd aan de bloemencommissie, 
dat komt neer op 2073 kisten met bloemen. In de week met corso hebben 
we ook nog 870 kisten met bloemen geplukt. Ook zijn er nog heel wat 
kisten bloemen geplukt om het veld op te schonen. 

In September begon het dan eindelijk weer eens een keer wat te regenen 
en hoefde we niet zelf mee te regenen. 7 oktober was de laatste keer 
plukken. Eind september zijn we begonnen met het opruimen van het 
veld. Daarna begon het knollen rooi seizoen. We bofte het wel dit jaar 
ook rond het knollen rooien was het altijd droog en heerlijk weer om de 
knollen te rooien. Zo kregen we mooie droge knollen in de knollenschuur. 

We kunnen naar twee corona jaren toch weer terug kijken op een mooi 
bloemenjaar waar we als buurtschap erg trots op mogen zijn. Langs 
deze weg willen we iedereen bedanken die hun steentje bij hebben 
bijgedragen aan dit mooie bloemenjaar. Zonder jullie krijgen we het niet 
voor elkaar!!!!!!!!!! 

Alvast prettige feestdag en een gelukkig nieuwjaar, we hopen jullie 
allemaal weer te zien in 2023 

De veldcommissie  
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HE-BBQ
Zaterdag 13 augustus was er weer een geslaagde barbecue in onze 
tent! 

53 buurtgenoten durfden de strijd aan om na het eten elkaar uit te dagen 
met een hele hoop verschillende spellen. Van bierdopjes gooien tot 
mastermind tot sjoelen en nog vééél meer. Het was leuk om te zien hoe 
jong en oud het tegen elkaar opnamen. Uiteindelijk was Tim van Oers de 
grote winnaar van de avond en eindigde bovenaan de HE-piramide.

seniorenmiddag
Zaterdag 15 oktober waren een mooi aantal senioren bij elkaar om 
in de verwarmde zaal van café Schuttershof de jaarlijkse bingo te 
spelen. 

Gelukkig kon het weer doorgaan na een aantal Corona jaren . 
We speelden meerdere rondes. 
Bij iedere kaart kon je 3 prijzen winnen . 
Het werd steeds stiller, als we speelden voor een volle kaart. 
Je kind gevoel komt weer boven drijven om een prijs te winnen . 
Er waren ook heel veel mooie prijzen  te verdienen. 
Hartelijk dank aan iedereen , die ons een gezellige middag hebben bezorgd. 

(Geschreven door een van de deelneemsters)
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kinderkot
Ook dit jaar is er door de werkgroep Kind&Gezin weer gezorgd 
voor verschillende activiteiten voor onze jongste buurtgenoten. 
Hieronder een korte omschrijving van de activiteiten die hebben 
plaatsgevonden. 

Op zondag 7 augustus was de aftrap van kinderkot 2022. We begonnen 
met een fotoshoot op het veld. De kinderen deden het erg leuk en de foto’s 
zijn prachtig geworden. 

Op 17 augustus was de eerste kinderkot avond in de tent. Ad gaf uitleg 
over het ontwerp van dit jaar. Ook hebben de kinderen deze avond nog 
geschilderd. 

Op 22 augustus was de laatste kinderkot avond. Dit was een geslaagde 
avond met maar liefst 22 kinderen. 

Op zaterdag 27 augustus was er geen kinderkot, maar er was een erg mooi 
doe boek ontworpen. Deze werd uitgereikt. In het tikweekend stond er 
een springkussen klaar en aten we friet op tafel. Wat te zien is op de foto’s 
is dat de kinderen genoten hebben.
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CORSO HISTORIE……
HEIMWEE NAAR DE MARKT
Door John Haast - Oktober 2022

Corso 2022 

Dit jaar was natuurlijk weer een fantastisch ouderwets corso. De corsowagens 
mochten weer door de Zundertse straten rijden, bezoekers langs de kant 
van de weg en op de tribunes, muziekkorpsen die de bezoeker in de 
corsostemming brengt, een optocht die niet zo vlot verliep, super mooi 
corso weer, alle wagens in de bloemen en op tijd af, een jaarmarkt en weer 
de Zundertse jubel….op het Oranjeplein.  

En dat laatste…op het Oranjeplein blijf ik toch jammer vinden…ik mis de 
Markt. Ik wil jullie meenemen waarom ik de Markt een betere locatie voor 
de jubel vind dan het Oranjeplein.

Marktplein 1948  (Foto: Foto van Hassel B.V.)

Geschiedenis de Markt

De Markt (Marktplein), gelegen voor het gemeentehuis, heette tot 1963 
het Margriet van de Laerplein. Tot 1963 kwamen de corsowagens hier 
tweemaal voorbij. Vanuit de Molenstraat draaiden ze toen het plein voor 
het gemeentehuis op om vervolgens via de Katerstraat een rondje te rijden 
en dan vervolgens weer via de Katerstraat de het marktplein op te draaien 
en via de Molenstraat naar het veilingterrein te gaan. 

Dit is niet gek wanneer je weet dat de Markt het centrum van Zundert 
was in die tijd, Zundert was nog niet zo heel groot en op het Marktplein 
staan natuurlijk het gemeentehuis. Tegenover het gemeentehuis vind je 
bovendien het huis waar Zunderts beroemdste inwoner werd geboren, 
Vincent van Gogh.

Marktplein 1953 (Foto: Alamy) 
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Marktplein 1957 (Foto: Alamy)

Burgemeester Manders werd al snel erevoorzitter van het Oranje-Comité 
(1947-1966) en dit was voor hem de perfecte plaats om al zijn gasten, uit 
binnen-en buitenland te ontvangen. 

Vele ministers en andere hooggeplaatsten werden uitgenodigd en 
halverwege de jaren vijftig bezochten honderdduizend belangstellende 
jaarlijks het bloemencorso. 

Op de bovenste foto zie je ook aan de rechterkant een kiosk staan waar in 
de begin jaren het Bal-Champêtre op het Margriet van de Laerplein werd 
gehouden. 

In 1963 heeft het corsobestuur het optocht-parcours aangepast naar het 
parcours waar we nog steeds elk corso over rijden.

Marktplein 1953 (Foto: Alamy)

Waarom de voorkeur voor de Markt? 

Voor mij persoonlijk zijn er een aantal redenen waarom ik de Markt een 
betere locatie vind als episch centrum voor de Zundertse Jubel dan op het 
Oranjeplein.  

Op de Markt komen de corsowagens imposanter over.  

Dit heeft volgens mij te maken dat tussen de huizen ook kleinere 
corsowagens groter lijken en beter overkomen. Nu, op het Oranjeplein, 
zijn de kleinere lagere wagens m.i. toch in het nadeel. De ruimte daar is nu 
zo groot dat kleine wagens bijna verdwijnen in de ruimte. Buurtschappen 
moeten bijna wel een wagen van 30 meter lang en 9 meter hoog maken om 
echt  indruk te achter te laten. Een kleine wagen of een wagen bestaand 
uit meerder kleine onderstellen vallen weg in de massa. Dit hebben we zelf 
ervaren met de wagen Babysteps. 
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Ontvangst gasten in het gemeentehuis.  

Volgens mij is geen mooiere locatie in Zundert voor de burgemeester/
gemeente om haar gasten te ontvangen in het gemeentehuis met uitzicht 
op het Van Gogh huis. Zeker nu een aantal panden rondom de markt zijn 
opgeknapt of herbouwd is de Markt mooier dan de laatste 40 jaar. 

De kosten voor Stichting Bloemencorso Zundert nemen toe. 

Tribunekaarten kosten nu al 35 euro i.p.v. 25 euro in vergelijking met een 
paar jaar geleden. Ander corso’s zoals Lichtenvoorde, Valkenswaard, Sint 
Jansklooster, Vollenhove, maar ook de Brabantse dag in Heeze hebben 
vaak maar 1 of twee kleine tribunes en zeker geen megagrote tribunes. 
Dit jaar waren er bijna 300 lege plekken schat ik op de B-tribune wat geen 
reclame is voor het corso op Omroep Brabant. Wanneer de SBZ minder 
kosten voor tenten en tribunes kunnen de entreeprijzen ook naar beneden. 
Als buurtschap bouwen we de wagens liever voor 30.000 dan voor 20.000 
betalende bezoekers. 

Zegetocht 

Wij van buurtschap Helpt Elkander zijn één van de gelukkige buurtschappen 
die de laatste 25 jaar al een aantal eerste prijzen in ontvangst hebben 
mogen nemen. Het laatste stuk van de Markt naar het CLTV-terrein wordt 
dan toch als een soort ‘zegetocht’ ervaren mede door het applaus van alle 
mensen langs het parcours. Nu is maar een stukje naar het CLTV-terrein. 

Van mij zou het corso dus een stapje terug mogen doen in haar grootsheid 
omtrent het entourage zodat het overal op het parcours druk en gezellig is 
omdat het betaalbaar blijft voor de toeschouwers.

Marktplein 1953 t.h.v. de Roskam (Foto: Alamy)
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foto’s Groeimodel kindercorso
Hieronder een compilatie van de kindercorso wagens van onze 
jongste buurtgenoten. 
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jubileumfeest 75 jaar 
Helpt Elkander
24 september 2022 - door John Haast - Foto’s Michel van Ostaaijen

Op zaterdag 24 september vierde buurtschap Helpt Elkander het 75-jarig 
bestaan. Dit was een jaar later dan gepland vanwege de Covid pandemie. Dit 
feest vond plaats in de loods bij Corne en Cindy Leenaerts. Deze loods was 
in een week tijd door een groep enthousiaste buurtgenoten omgebouwd 
tot feestpaleis compleet voorzien van geluid en lichtinstallatie, versiering, 
podium, garderobe, dansvloer, vloertapijt, toilet en niet te vergeten een 
bar. 

Ook hingen er onze heraldiek vlaggen, in gouden cijfers 75 en midden 
boven het podium de gouden 2. Volgens een hoop buurtgenoten had dit 
eigenlijk een 1 moeten zijn want zij vinden onze wagen toch nog steeds de 
mooiste van het corso 2022.

Zo’n 185 buurtgenoten waren vanaf 18uur aanwezig en voorzitter Kevin 
begon met zijn toespraak en vroeg als eerste ontwerper Ad Herijgers op 
het podium. Ad werd bedankt voor zijn ontwerp “Groeimodel” en kreeg 
hier voor nog leuk aandenken. Daarna vroeg Kevin Patrick van Ostaaijen, 
René Gommers en John Haast op het podium. Zij drieën werden benoemd 
tot erelid van buurtschap Helpt Elkander.

Na het officiële gedeelte werd het buffet 
geopend en was er vooral veel lekkers. 
Iedereen kon genieten van koude en 
warme gerechten zoals verschillende 
soorten vis zoals, zalm, markreel en haring. 
Verschillende salades, kippenbillen, nasi, 
bami, rijst, saté, lasagne, gevulde eieren enz.

Iedereen was in de gelegenheid om twee of 
drie keer langs te gaan want er was meer 
dan genoeg. Hierna waren er nog drie 
verschillende soorten toetjes. Waar andere 
buurtschappen meestal een bijdrage van 
10 euro of meer vragen voor het eten was, 
netzoals alle drank, alles gratis voor onze 
buurtgenoten. We hadden tenslotte in 2020 
en 2021 geen veld- en buurtfeest kunnen 
houden vanwege de Covid pandemie. 

Na het eten werden door vele handen de meeste tafels en stoelen 
opgeruimd en kwamen er staantafels in de plaats. 
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De ‘lustige 5’ zorgde deze avond voor de live muziek en buurtschap de Lent 
zorgde voor de catering en bediening. Buurtschap de Lent bedankt voor de 
goede zorgen, we zijn niets te kort gekomen! 

Het was een heel gezellig avond met mooie momenten. Voor mij persoonlijk 
is het mooiste moment toch telkens weer wanneer we met z’n allen in 
kring op de dansvloer staan bij het nummer Angels van Robbie Williams. 
Dat geeft echt een gevoel van saamhorigheid en trots op onze buurtschap. 

De volgende dag ben ik nog gaan helpen met het afbreken en opruimen. 
Rond 13.00 uur waren er z’n 25 buurtgenoten om mee te helpen. De sfeer 
was super goed en rond 16uur was alles opgeruimd. 

Onder het genot van wat fris of pilsje werd er nog nagenoten van geslaagd 
75-jarig jubileumfeest. Ook Corné en Cindy bedankt zij gaven aan dat ook 
wat hun betreft alles prima is gelopen en netjes is opgeruimd. 

Tot over 4 jaar!

bouwersweekend
Dit jaar zijn we van 30 september tot 2 oktober op bouwersweekend 
geweest naar de Ardennen. Evi Noorland was dit jaar voor het eerst 
mee en heeft hieronder haar ervaring gedeeld.
Dit jaar was de eerste keer dat ik meeging met het bouwersweekend, dus ik 
wist niet wat me te wachten stond. Eenmaal aangekomen in de Ardennen 
zijn we gelijk met een groep een Ceocaching route gaan lopen. Dit was een 
mooie route door de bossen en weilanden van de Ardennen. Hierna hadden 
we een ‘Studio 100’ thema avond. We hebben veel spelletjes gespeeld en 
biertjes gedronken.  

Na een kort nachtje en een lekker ontbijtje had ik ervoor gekozen om mee 
te gaan naar de grotten van Neptunus. Eerst hebben we een wandeling 
gemaakt en daarna kregen we de rondleiding door de grotten. We 
moesten op het einde met zijn alle in een klein bootje door een smalle en 
lage doorgang. Ik vind het knap dat we allemaal zonder blauwe plekken 
naar buiten zijn gekomen.... Maar als je de foto bekijkt was het zeker de 
moeite waard! 

Op de terugweg van de grotten zijn we met onze auto nog gaan 
cultuursnuiven. We zijn in een schattig dorpje gestopt om op het terras te 
gaan zitten. De bediende wilde niet graag engels spreken, maar gelukkig 
hadden we Mireille die Frans kon. Toen we terugkwamen in het huis stond 
er een heerlijke maaltijd voor ons klaar ,een stoofpotje. Complimenten 
voor de koks! Hierna volgde er weer een gezellige avond met muziek en 
drankjes. Toen we besloten naar bed te gaan. Ging het brandalarm opeens 
piepen. Niemand kreeg de het alarm uit hier was een sleutel voor nodig. 
De eigenaren kregen we niet te pakken. Twee uur later was de sleutel 
gevonden en konden we rustig gaan slapen.  

Op de terugweg zijn we met zijn alle naar een stuwdam gegaan. Na de 
rondleiding zijn we op een glazen plaat van 70 meter hoog gaan staan 
om de stuwdam te bekijken. S’avonds hebben we nog heerlijk gegeten bij 
de Olijfboom in Zundert. Kortom het was een geslaagd weekend en zeker 
voor herhaling vatbaar. Ik wil de organisatie hiervoor bedanken!
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sfeeravonden 2022
Ook dit jaar is zijn er weer verschillende leuke sfeeravonden 
verzorgt voor onze bouwers. Hieronder een korte terugblik. 

29 juli Jubileum quiz avond 
De sfeeravond werd geopend met een quiz over het 75 jarig bestaan 
van Helpt elkander. De quiz werd gemaakt op papier met verschillende 
vragen over wagens, prijzen, personen en waar het allemaal gebeurt ‘’de 
corsotent’’. Het was een pittige quiz waarin je corsokennis zeker op de 
proef werd gesteld. Je moest niet alleen weten wat we bouwde in de 
afgelopen 75 jaar, maar ook welke materialen we in de corsotent hebben, 
startnummers van de afgelopen jaren en het aantal punten van onze top 
3 wagens. Ondanks al deze pittige vragen was iedereen druk bezig met 
de quiz en heeft het erg naar zijn zin gehad. Wie weet hebben sommige 
buurtgenoten nog wat geleerd ook! 

5 augustus Spelavond 
Tijdens deze avond moesten de buurtgenoten zelf gezelschapspellen 
meenemen, maar ook nog een lekker hapje meenemen voor bij de spelletjes. 
De meeste buurtgenoten hadden een leuk spel mee en waren deze avond 
vol enthousiasme spelletjes aan het spelen. Er werd veel gelachen onder 
het genot van drankjes en hapjes.  

12 augustus bingo avond
De bingoavond is eigenlijk al een vaste sfeeravond de afgelopen jaren. De 
opkomst van de bingoavonden is ook heel hoog, omdat er veel gezelligheid 
is en natuurlijk vele prijzen te vallen zijn. Dit jaar waren de prijzen in het 
thema van de wagen. Na een ronde had de buurt nog niet genoeg en de 
prijzen waren nog niet op, dus dit jaar kon je extra kans maken door een 
tweede ronde. 

26 augustus Johnnies quiz avond 
Het afgelopen jaar is Helpt Elkander het 75 jarige jubelium aan het vieren. 
Sfeer wilde ook iets organiseren waarbij de herinneringen, wagens en 
geschiedenis van de buurtgenoten opgehaald werden. Toevallig was er net 
een buurtgenoot die zich aanbod om een quizavond te organiseren. John 
Haast vond het leuk om deze avond te verzorgen met zijn vele corsokennis, 
dus vandaar de Johnnies quiz avond. Tijdens de avond werden er teams 
van 4 personen gemaakt. De teams kregen bordjes met A,B,C,D. In de quiz 
kwamen vragen voorbij over gemaakte filmpjes van HÉ, wagens en plekken 
in Zundert. De avond was zeker een succes en de buurtgenoten hadden het 
erg naar hun zin. 
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juryrapport
Hieronder het juryrapport van onze wagen “Groeimodel”

jubileum plant
Ter ere van het 75 jaar bestaan van buurtschap 
Helpt Elkander ontving elk lid een Buddleja 
davidii ‘Sophie’, oftewel Vlinderstruik. Een mooie 
blijvende herinnering met kenmerken van onze 
buurtschap: vernieuwend, sterk en gezond. En 
niet te missen: in de mooie HE-kleur! 

Corné Leenaerts, hartelijk dank voor het leveren 
van de planten!

dart- & spelavond
Een gezellige dart- en spelavond bij Café De Kèrel

Met 15 deelnemende darters, 5 speldeelnemers en her en der gedurende de 
avond wat toeschouwers werd zaterdag 29 november 2022 een gezellige 
avond voor de HE aanwezigen. 

De darters speelden in 3 poules van 5 en de poulewinnaars waren Niels 
Vergauwen, Tim van Oers en Etienne Hereijgers. De beste 8 gingen door 
naar de winnaarsronde, terwijl in de verliezersronde Dion Gommers met 
3-0 de finale won van Erick Dockx. Niels Vergauwen en Peter van Oers 
wistten in de halve finales van de winnaarsronde hun wedstrijden niet te 
winnen, waardoor er een rematch van de laatste finale (gegooid in 2019) 
kwam tussen John Haast en Etienne Hereijgers. Etienne ging aan de haal 
met de zege, 1-6. 

Gedurende het darttoernooi werd er ook 
fel gespeeld aan de speltafel. Met het 
Keezenspel werd begonnen en vervolgens 
werden er heel wat potjes Regenwormen 
gespeeld. Ook hier werd weer maar eens 
duidelijk dat de meeste mensen toch 
gewoon graag willen winnen. 
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notulen
evaluatie “Groeimodel”
Datum:26-09-2022                                                                                                                         
Locatie: Cafe de Kerel                                                                                                                     
Aanwezig 19 personen.                                                                                                                           

De evaluatiepunten werden in 4 groepjes van 4 a 5 personen 
besproken en per groep op papier gezet. Hierna werden de punten 
gezamenlijk nog eens doorgenomen. Deze notulen bestaan uit 
de hoofdpunten van de door deze groepjes op papier gezette 
evaluatiepunten.

Tent zetten/afbreken. 
- Met het opbouwen van de tent was de opkomst zeer 
matig. (Mogelijke reden is dat we al in april zijn begonnen i.v.m. 
jubileumtentoonstelling en dan zijn alle sportcompetities nog aan de gang) .                                                                                                                                                
- De dakzeilen gingen dit jaar moeilijk in de profielen, volgend jaar 
profielen schoonmaken en aan loods-kant beginnen met daksteunen 
zetten zodat de dakspanten recht liggen.                    
- Afbreken ging vlot, al zouden er op dinsdag wel meer mensen 
mogen komen helpen.               
- Zaterdags na corso was de tent weer weg en het terrein weer 
opgeruimd. 

Veiligheid/steiger 
- Ondanks dat het een lastige wagen was om overal steiger bij te 
krijgen lag deze er toch goed in en waren alle takken goed bereikbaar. Al 
het steigermateriaal is gebruikt om dit voor elkaar te krijgen. Tijdens de 
bouw is nog een loopbrug bijgekocht om overal bij te kunnen, deze is goed 
van pas gekomen.                                                                                                               
- Hier en daar had wel iets eerder steiger bij gemogen om vlot door 
te kunnen met constructie en het vastzetten van takken.                                                                                              
- De afzetting en omlooproute met het afbreken 
van de steigers in het tikweekend was goed geregeld.                                                                                                                                        
- Knipafvalemmers op de steigers werkt goed al blijft t opruimen 
een aandachtspunt.   

Constructie 
- Liep in het begin niet heel soepel maar constructie was ook lastiger 
dan van te voren werd gedacht. Wellicht eerder/beter met ontwerper 
overleggen en afspraken maken.                       
- Constructie was verder goed in het geheel verwerkt en bijna niet 
zichtbaar.            
- Blijkbaar hoeft de constructie niet altijd zwaar te zijn om stevig te 
zijn.              
- Positief is ook dat de jeugd wordt betrokken bij de constructieploeg.      

Vormgeving 
- Het takken lassen op de grond was goed voorbereid en hier kon 
dan ook al vroeg mee begonnen worden.
- Het lassen van de 180 takken op de grond werd op een gegeven 
moment wel saai, maar iedereen is er mee door gegaan tot deze klaar 
waren.                   
- Het was fijn dat er een groep mee takken ging hangen en dat dit 
ook doorging als  de ontwerper er niet was.     
- De omtrek van de bomen uitzetten met elektrabuis  was heel 
handig en voor het uitzetten van grotere vormen werkt dikker betonijzer 
wel handig.                
- Eerst stammen grof uitlassen en daarna constructie erin werkte 
goed, al blijkt dat we bij het uiteindelijke vormgeven van de stammen en 
aansluitingen van de takken maar beperkte vormgevingscapaciteit hebben.    

Plakken 
- De “afplakplakband-methode” werkte perfect, ook deze was 
goed voorbereid en er kon vrijwel meteen gestart worden met het tapejes 
plakken op de takken die klaar waren.            
- Het was fijn dat vrijwel iedereen hier al vroeg mee aan de gang 
kon, op de wagen zelf was dit niet te doen geweest.    
- Als er geplakt kan worden op de wagen dit op tijd communiceren, 
ook als er nog maar enkele delen geplakt kunnen worden dan hier niet 
mee wachten.              
- Als er op een bepaald moment meer plakwerk komt wellicht de 
aansturing/coördinatie uitbreiden.      
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Geluid 
- Het speakersysteem paste perfect bij de wagen, geluidsset viel niet 
op en het volume was overal goed.     
- De muziek zelf paste goed bij de wagen.   
- Guido heeft wat geluid betreft alles alleen gedaan, mocht er hulp 
nodig zijn dit gewoon aangeven.      
- Muziek in de tent tijdens de bouwperiode was goed. Dankzij de 
nieuw aangeschafte internetradio sinds jaren eindelijk kraakloze muziek.   

Tikweekend/tikken/lijmen 
- Het lijmen van zoveel bloemen was nieuw en in het begin een 
kliederboel, uiteindelijk ging het steeds beter en de bloemen bleven goed 
vast zitten, wellicht een optie om in de toekomst meer toe te gaan passen.                                                                                                         
- Het is goed om met eten en drinken rond te gaan op de steigers 
maar er mag eerder mee begonnen worden.    
- De tikinstructie/presentatie van woensdagavond was een goed 
idee, zo wist iedereen wat er aan zat te komen en dat het dit jaar niet 
alleen prikken was aan de tafels beneden maar vooral ook konten, knippen 
en sorteren.        
- De potentie van de vrijdagavond kan beter benut worden, langer 
doorgaan tot bijvoorbeeld 24:00. Op zaterdagochtend waren daarintegen 
wel meer tikkers dan andere jaren.                    
- De achterkanten blaadjes plakken/kleuren had beter getest kunnen 
worden, dit viel vooral in het begin erg tegen maar ging gedurende het 
tikweekend wel beter. Ook goed dat hier een afwerkploeg voor geregeld 
was.        
- De stammen tikken viel tegen, was meer werk dan van tevoren 
gedacht, achteraf misschien eerder aan moeten beginnen.  -
Wat voorraad bloemen betreft moet er beter gecommuniceerd worden 
wat er nog staat.     
- Één aanspreekpunt per groep(ploeg op de grond/ tikbegeleiding/ 
kistensjouwers/bloemenman) maakt de communicatie beter/makkelijker. 
- Sommige soorten bloemen later plukken wellicht pas op zaterdag 
om kwaliteitsverlies tegen te gaan. 

Corsoweekend/optocht 
- Optocht trok weer vrij slecht.     
- We waren mooi op tijd met tent uitrijden en op tijd op de veiling.
- Zelf hebben we netjes rondgereden en met de twee wagens dicht 
bij elkaar kunnen rijden.  
- Noodrem moet nagekeken worden, deze ging  er soms vanzelf op.
- Jammer van het onweer op maandag, maar dit is overmacht, op 
zich wel goed opgelost door de stichting.     

- Verder was het gezellig en spannend tot het eind, jammer dat we 3 
puntjes te weinig hadden. 

Evaluatiepunten richting SBZ.

Optocht 

- Veldstraat en Manderslaan stonden geen strepen op de weg 
(oude strepen waren bijna niet meer zichtbaar). Dit is lastig sturen.                                                                                                                                 
- Wordt er wel gekeken naar het geluidsniveau, op sommige wagens 
stond geluid weer heel hard.        
- Sanctioneringsbeleid/regels/afspraken worden niet na gekomen. 
Zoals zonder geluid de veiling opdraaien en dan pas geluid aan, is dit jaar 
niet altijd nageleefd. Ook regels over het niet gejureerd worden op de 
veiling bij te laat komen worden niet elk jaar op dezelfde wijze toegepast. 
Welke afspraken kunnen we hierover voor komende jaren maken en 
eenduidig nakomen?                                
- Geluid wagens (te) hard? is dit gemeten...?                                                                                                        
- Betere doorstroming tijdens optocht creëren. Bijvoorbeeld al 
strakkere afspraken over vertrek voor 1e doorkomst vanaf veiling?                                                                                                                                     
- Maximale lengte van creatie conform handboek (max 50 mtr); is dit 
steeksproefgewijs gemeten?        
- Het leek druk langs de route, veel publiek, toch lege plekken 
op tribune(s), hoe is de prijsstelling? is het mogelijk tribuneplaatsen te 
herschikken, zodat deze aaneengesloten gevuld zijn, en om een “flexibel” 
stuk tribune evt te laten vervallen?                                                                                                      
- Creaties met pech, onderdelen bovenin wagen afgebroken, waren 
deze geborgd...? (lerend vermogen n.a.v. vorig jaar?) 

Tribunes                                                                                                                                                                
- Is de capaciteit van de tribunes niet te groot? Er waren veel lege 
plekken ondanks het mooie weer.  Minder tribunes zetten bespaart dan 
kosten.                                                                                                         
- Na begin optocht werd er niet meer gecontroleerd op tribunekaarten 
en namen veel mensen zonder kaart plaats op de lege plekken op de 
tribunes.                                                                                                             
- Bij kaartverkoop van tribuneplaatsen via internet is de tribune-
indeling niet duidelijk.  
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Zonnewende                                    
- Toiletblokken staan niet handig , ‘savonds moet je door een drukke 
tent naar de toiletten.                              
- Capaciteit dames toiletten is te klein.                                                                                                                  
- Bar op veilingterrein zou langer open mogen blijven.                                                                                                       
- Corsomaandag: in de tent stonden ‘s avonds nog tafels en stoelen 
opgestapeld. 

Positieve punten 
- Goed gehandeld tijdens onweersbui op maandagavond. Uiteindelijk 
kregen buurtschappen de keuzen of zij het laatste figuratieblok nog 
wilden meedoen, was dit nodig of hadden we prima nog een volledige 
figuratieronde kunnen draaien (was niet veel later dan de oorspronkelijk 
geplande laatste figuratieronde)? Prima dat buurtschappen dan de keuze 
maken om niet meer mee te draaien, maar dan is het onwenselijk om met 
alle toeters en bellen het terrein af te lopen tijdens de start van het laatste 
figuratieblok (Schijf). Dit verstoort de buurten die nog wel meedraaien.  
- Ophalen/inleveren lege bekers is een goed initiatief. 
- Er is goed gehandeld tijdens onweersbui op maandagavond. 
- Voldoende personeel achter de bar ‘savonds op de Zonnewende. 

Toevoeging:  
Qua overkomen van de wagens zouden voorstander zijn van terug naar de 
Markt. Op de huidige corsoboulevard kom je ons inziens alleen nog over 
met grote/meerdere wagens. Dit is voor menig buurtschap niet haalbaar.  

Punten bouw algemeen(verbeterpunten als ook positieve punten). 
- Er mag op vrijdag en zaterdag in het tikweekend meer te eten zijn 
dan soep en een droog koekje, simpel op te lossen met broodjes/ grote 
koeken.                             
- Op zaterdagavond waren er al veel duwers naar huis voordat er 
eten kwam.            
- Jammer dat de zaterdag(ochtend) slecht benut wordt, proberen dit 
volgend jaar weer op gang te krijgen.     
- Meer bouwvergaderingen of dit op een andere manier in t vat 
gieten door bijvoorbeeld meer mensen in een bepaalde app-groep toe 
te voegen zodat per werkgroep één en ander in app besproken kan 
worden.
- De bouw van de wagen hoort niet te lijden onder het soms uitblijven 
van steiger.           
- Op de steigers betonijzergoten maken om te voorkomen dat 
lengtes  betonijzer onder de steigerplanken uit steken.   
- Social media mag beter up to date gehouden worden. 

- De friet en hamburgers waren goed dit jaar.    
- Fijn dat de wagen op tijd was ingekleurd.    
- Goede communicatie van ontwerper naar bouwgroep.  
- Het was goed dat enkele mensen het overzicht hielden en anderen 
aan het werk konden zetten.               
- De koelcel en internetradio zijn twee goede verbeterpunten van 
dit jaar.              
- De afvalbak bij de zaagmachine was goed om materiaalverspilling 
te voorkomen maar mag groter.     
- We hebben ons goed vastgebeten in de wagen, iedereen was goed 
betrokken en we hebben een mooi resultaat weggezet. 

Rondvraag 
- Zijn er al kandidaten voor het voorzitterschap?We hebben nog geen 
aanmeldingen maar het bestuur is er mee bezig.   
- De commissies/ commissiestructuur is aan het afzwakken, dit is niet 
de bedoeling, we moeten per commissie gaan bekijken wat wel en niet 
goed loopt.               
- Is er een plan van aanpak voor het onderhoud van de loods, deuren 
moeten geschilderd worden en dakgoot is lek. Dit wordt meegenomen 
naar de volgende betuursvergadering.        
- Er is dit jaar nogal wat materiaal meegenomen t.b.v. kindercorso, 
het is niet de bedoeling dat bij de buurtschap al het materiaal voor een 
kindercorsowagen gehaald wordt en het halve ijzerrek wordt leeg gehaald 
!
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sponsors
Wij bedanken onze sponsors voor hun bijdrage. 

A. Bestebreur Glazenwasserij

Agrarisch Loonbedrijf M. Leenaerts

Bink Solar

Boomkwekerij Barry van Aert

Boomkwekerij het Slagmoer

Boomkwekerij Jos Willemsen & Zoon

Boomkwekerij Leenaerts-Halters en Zn

Bouwbedijf Havermans

Bouwbedrijf Raats

Bouwbedrijf Winand Van Iersel 

Brouwerij 58e Genot

Café de Kèrel

Café Den Bels

Café ‘t Wapen van Zundert

Café-Zaal Victoria

Danny van Bergen 

Graafwerkzaamheden

Dave Mutsters Autoservice

De Jong Beton Zundert 

De-ICT-OOM Peter Frijters

Dictus Schilderwerken

Drukkerij Vorsselmans

Dutch Landscaping Solutions

Euro Accountancy

Favo Reclame

Freson Producties

Grand Café De Bocht

Havermans massages

Hereijgers Eco Tuinen

Hotel Restaurant De Gouden Leeuw

J & C Verhuur / Wasserij

Jack Roovers Drankhandel & Verhuur

Jacqueline Braat Coaching

Boomkwekerij Jochems-Peeters

Keurslagerij Richard en Jennifer 

Verhulst

Lôwensteijn IT

Lucien Koeken Dakbedekkingen

Maas-Jacobs

Machinebouw Jochems

Nouws Mechanisatie

Plant Market

Podotherapie Praktijk Een Stap Vooruit

Praktijk voor Mondhygiëne

Rabobank

Rena Electronica

Schildersbedrijf Jan Bastiaansen

Serviti

Telermaat

Tenniscentrum de Leeuwerik

Van Erk Stucwerk

Verdaasdonk Hoogwerkers en 

Metaalbank-werkerij

Volant Interieur Confectie

Woestenberg metaalbewerking

Zuiderplastics

sponsors en begunstigers

activiteiten kalender
17 december 

30+31 december 

7  januari 

14  januari 

Kerstmarkt

Oliebollen bakken/verkoop

Nieuwjaarsborrel

Zaalvoetbal toernooi Rijsbergen

afterparty
Zaterdag 10 september was het tijd voor de jaarlijkse afterparty. Tijdens 
deze avond is er door een veertigtal buurtgenoten onder het genot van 
een drankje nagepraat over het afgelopen corsojaar.






